
Referat møde i Baaring Banke 
Lokaludvalg 

 

Placering: Båring skole 
Dato: 28/2- 2023 
Klokkeslæt: Kl. 19.00 – Ca. 21.00 

o  

o  

o  

● Planlægningsmøde den 5. marts, kl. 17.00-18.00 på 

Middelfart Rådhus (Line deltager, hvem ellers?) 

o → det bliver Line; vi spørger ind til baneføring som passage under 

byggefasen af den nye højhastighedsjernbane 

 

● Dialogmøde 24. April, Hvem deltager? 

→ (Claus), Line, Amalie, Per, (Amalie), (Jens) 

● Realdania ”huset” 

→ Der har været et møde med to arkitekter; fint møde. Huset bliver bygget (et flytbart hus/pavillon 

på cirka 36 kvadratmeter); kommunen er glad. Det store spørgsmål er: driften; hvilket format giver 

mening? Da vi er del af en test, skal der bl.a. også testes ansøgningsprocessen og hvorvidt huset er 

noget for alle interessegrupper 

Der er bred opbakning fra byens forskellige foreninger og organisationer. Et kulturhus er 

noget, mange vil. Der er dog mange åbne spørgsmål såsom GDPR, børneattester, 

videoovervågning, låsesystem osv. 

● Kommende generalforsamling? 

→ Claus kommer til at trække sig fra formandsposten. Derfor skal der findes en ny forperson. 

Forslag: Det næste udvalgsmøde slås sammen med generalforsamlingen. Dato: 8. april 2024 

klokken 20.00 

● Båring nyt 

→ Vi mangler en mail. Nicki? 

● Evt. 

→ Fjernvarmen var planlagt til at starte op ultimo 2025; men det er sat på pause. 

● Næste møde? 

→ Mandag d. 8. april 2024 kl. 20.00 

 


